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T17-98

R 6-jun-17

7. Vragenhalfuurtje PK - Para commerciële gebouwen 
De burgemeester zegt toe nog deze raadsperiode, na 
de bespreking van de regeling horeca buitengebied, 
een regeling handhaving para commerciële gebouwen 

op te zullen pakken. (T17-98)

Burgemeester nnb

Omdat de regeling Horeca buitengebied nog niet is vastgesteld 
kan er hiervoor nog geen planning worden aangegeven. Wordt 
geagendeerd.

T17-99

R 6-jun-17

7. Vragenhalfuurtje Tevens zegt de burgemeester toe eind van dit jaar het 
handhavingsprogramma 2018 aan de raad voor te 

leggen, waarbij de raad prioriteiten kan aangeven. (T17-

99)

Burgemeester 1-7-2019 > okt 2019

Op dit moment wordt gewerkt aan een risico analyse voor een 
integraal handhavingsbeleid. (zie ook T17-211 en T18-25) 
Stand van zaken: op dit moment wordt er gewerkt aan het VTH-
beleid. VTH staat voor vergunningen, toezicht en handhaving. 
Het beleid biedt de kaders voor het 
handhavingsjaarprogramma. 
De raad zal betrokken worden bij zowel het beleid als het 
jaarprogramma. Naast deze twee documenten wordt er ook 
gewerkt aan het jaarverslag
13-06: VTH beleidsplan is doorgeschoven naar DT van dd 
19/06/2019. 
04-07: Het beleidsplan is dd 03/07 in B&W vastgesteld.

T17-165

R 26-sep-17

20 .Verkoop aandelen Eneco Weth. Boere zegt toe dat aan de raad nog een besluit 
zal worden voorgelegd om definitief tot verkoop over te 

gaan (T17-165).

Boere
1-12-2017 -> 1-9-2018 -> 1-12-

2019

Loopt. In de vergadering van de raad van 26 september 2017 is 
door de raad positief gereageerd op het principe besluit van het 
college tot verkoop van de aandelen Eneco. Omdat er een 
meerderheid van de aandeelhouders wenst te verkopen is er 
inmiddels een verkooptraject gestart. De verwachting is dat 
medio 2019 / eind 2019 aan de raad een voorstel wordt 
voorgelegd de aandelen al dan niet te verkopen.  

T17-208

R 7-nov-17

9. Meerjarenbegroting 2018-2021

Wethouder Sleeuwenhoek zegt toe de servicenormen 
in Q1 2018 vast te stellen en de raad daarover te 

informeren. (T17-208)
Hofman 31-3-2018 -> Q4 > Q2 2019

De nieuwe coalitie heeft ambities op het gebied van 
dienstverlening. Met het kwaliteitshandvest sluiten we daar 
graag op aan. Het kwaliteitshandvest wordt daarom in Q4 2018 
door het college vastgesteld.  
Het kwaliteitshandvest is op 9 april door het college vastgesteld 
en daarna per RIB naar de raad gestuurd en heeft op de 
agenda gestaan van de raadsvergadering van 14 en 15 mei. 

T17-211

R 7-nov-17

9. Meerjarenbegroting 2018-2021 De burgemeester zegt een discussienota over Boa’s 

toe voor de commissie van januari 2018 (T17-211)
Burgemeester 1-1-2019 -> 30-6-2019

Afgedaan.
Op dit moment wordt gewerkt aan een risico analyse voor een 
integraal handhavingsbeleid waarin dit wordt meegenomen. (zie 
ook T17-99 en T18-25) 
Is behandeld in de cie van 21-5T18-143 R 11-jul-18 24. Moties vreemd aan de orde 

van de dag: M18-16 VVD, CU, 
Lokaal op 1, Gebiedsontwikkeling

Weth. De Wit zegt toe in het 4e kwartaal met een 

notitie naar de raad te komen. (T18-143)

de Wit

1-4-2019 > Q 3 2019

Kader commisie van Zijl komt het college met een voorstel
28/05: In provinciaal verband is onderzoek verricht naar de 
versnellingsmogelijkheden voor woningbouw in Zuid Holland. 
Ondermeer is hier een vernieuwde systematiek uit 
voortgekomen rond de wijze waarop omgegaan wordt met de 
woningbouwlijsten, deze nieuwe systematiek wordt dit najaar 
door de provincie vastgesteld (PM check Inge). De 
consequenties van de nieuwe systematiek en de 
versnellingsmogelijkheden woningbouw voor de 
Krimpenerwaard worden eind dit jaar uitgewerkt in een separate 
notitie. 

T18-164 R 25-sep-18 8. Interpellatiedebat Skaeve Huse Het college zegt toe dat er een nieuw onafhankelijk 
onderzoek komt waarbij de criteria in samenspraak 
met de raad tot stand komen. De Veerweg-locatie blijft 
onderdeel uitmaken van het onderzoek. Draagvlak in 

Burgemeester

31-dec-19

Wordt opgepakt als nieuwe college is geinstalleerd.
27-05: Binnenkort zal aan het college een plan van aanpak 
voorgelegd worden, na akkoord kan het onderzoek gestart 
worden, waarbij de gemeenteraad ook betrokken wordt.

T18-197 R 16-okt-18 14. Subsidiejaarplan 2019 Weth. Sleeuwenhoek zegt toe de 50 % cofinanciering 

volgend jaar bij de evaluatie mee te nemen. (T18-197)

Hofman
1-aug-19

Deze vraag maakt onderdeel uit van de evaluatie die voor april 
2019 wordt afgerond. Rapportage aan de raad wordt juli 2019.

T18-200 R 16-okt-18 18. Afstoten  gemeentelijk 
vastgoed

Weth. Boere zegt toe terug te komen op de punten 2, 4 
en 5 van het voorstel (Oude Raadhuis en Kranepoort 

2).  (T18-200)

De Wit
1-2-2019 >
1-5-2019

T18-228 R 11-dec-18 23. Ondernemingsplan Promen 
2019

Weth. Vente zegt toe de zorg over de afbouw van het 
aantal plaatsen in de beschutte werkomgeving onder 
de aandacht van de Staassecretaris te brengen.

(T18-228)

Vente Op 3 april 2019 heeft een regio-overleg plaatsgevonden in 
aanwezigheid van de Staatssecretaris en de wethouders van de 
centrumgemeenten, waaronder Gouda. Gesprek van 
onderwerp betrof het Actieplan Perspectief op Werk. 
Wethouder Vente bespreekt de toezegging met de wethouder 
van Gouda.

T19-21 R 29-jan-19 22. Project integrale herinrichting 
en optimalisatie omgeving 
veerstoep Bergambacht

Wethouder Boere zegt toe nog eens te kijken naar de 

suggestie om een ommetje mogelijk te maken. (T19-

21)

Boere

1-mrt-20

Op dit moment planvorming
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T19-52 R 5-mrt-19 14f. AMENDEMENTEN en 
MOTIES BP Natuurgebied 
Veenweiden
(A9) A19-18 DK - Ontgrenzing 
perceel ten westen van 
Gouderakse Tiendweg 3 te 
Gouderak

A19-18 ingetrokken. Wethouder De Wit zegt toe dat dit 
onderwerp na 2 april wel geregeld kan worden. Hij wil 

er wel op terug komen. (T19-52)

de Wit Afgedaan.
28-05: De actie is opgepakt middels een brief naar betrokkenen, verstuurd op 9 
april 2019. Hiermee is de actie gehandeld.

T19-61 R 18-mrt-19 6. Meerjarenprogramma 
Infrastructuur, Ruimte en 
Transport (MIRT)

Weth. Boere zegt toe een terugkoppeling te geven met 
een bundeling van wat tot nu toe opgehaald is bij 
bewonersavonden en een 
invulling/vertaling/doorrekening van het Gebiedsbod.   
(T19-61)

Boere

2-apr-19

Afgedaan. Raad 2 april 2019 - agendapunt 11, 2019 03 27 Verslag 
inwonersavonden Krimpenerwaard inzake Gebiedsbod

T19-62 R 18-mrt-19 6. Meerjarenprogramma 
Infrastructuur, Ruimte en 
Transport (MIRT)

Weth. Boere zegt toe het verslag van het overleg van 
de  Waardtafel, Provincie, gemeente Krimpen aan den 
IJssel en Krimpenerwaard van 21 feb jl. toe te sturen 
zodra het beschikbaar is. (T19-62)

Boere

1-7-2019 > 15-07-2019

28/05: Het verslag wordt alsnog opgevraagd bij de provincie en 
z.s.m. aan de griffie verzonden als ingekomen stuk. (uiterlijk 
juni)
04/07: Een RIB met als bijlage het verslag is opgesteld, laatste 
opmerkingen erop zijn inmiddels verwerkt. Naar verwachting 
ligt de RIB en de bijbehorende verslagen eind volgende week 
bij de raad.

T19-63 R 2-apr-19 10. Verzoekbesluit onteigening 
Gebiedsovereenkomst 
Veenweiden

Wethouder Vente zegt toe de voortgang van de 
onderhandelingen geanonimiseerd en kwantitatief aan 
de raad te rapporteren. (T19-63)

Vente Afgedaan.
28/05: De gemeenteraad wordt eens per kwartaal geïnformeerd met ingang van 
het tweede kwartaal 2019. In juni/juli is het volgende informatiemoment.

T19-72 R 14-mei-19 5. Bekrachtiging geheimhouding Toegezegd wordt ingekomen stuk 1.16 RIB 
Kunstwerken zoveel mogelijk openbaar te maken 
zonder dat de gemeente hierdoor financiële schade 

oploopt. (T19-72) 

B. Bening

1-jul-19

Afgedaan. Openbare lijst toegevoegd aan ingekomen stukken raad 14 mei, 
agendapunt 22.1.16 en in iBabs / Overzichten / RIB openbaar 

T19-73 R 14-mei-10 7. Interpellatiedebat 
'Sloopwerkzaamheden brug 
'Buiten de Veerpoort' 
Schoonhoven (CDA, Pro 

Weth. de Wit zegt onderzoeksrapport naar de oorzaak 
van de schade van de brug toe. (T19-73)

de Wit

T19-74 R 14-mei-19 7. Interpellatiedebat 
'Sloopwerkzaamheden brug 
'Buiten de Veerpoort' 
Schoonhoven (CDA, Pro 
Krimpenerwaard, D66, 

Weth. de Wit zegt voorstel toe waarin de raad krediet 
gevraagd wordt voor het herstel van de brug. (T19-74)

de Wit

T19-75 R 14-mei-19 8. Actualiteitendebat
Pro Krimpenerwaard - 
Herinrichtingsplan Buiten de 
Veerpoort

Weth. de Wit zegt toe de vragen van Pro 
Krimpenerwaard deze week schriftelijk te 
beantwoorden. (T19-75)

de Wit 1-7: Afgedaan

T19-76 R 14-mei-19 14. Aanvraag ontheffing bij 
provincie inzake 
melkgeitenhouderij 
MooiMekkerland

Weth. de Wit zegt toe te kijken naar de suggestie van 
SGP om de ‘boete’- leges bij legalisatie illegale 
bouwwerken te verhogen en hier bij de behandeling 
van de begroting op terug te komen. (T19-76)

de Wit

1-okt-19

Aanvraag is eind week 20 verzonden aan de provincie.
Boete leges wordt onderzocht.

T19-77 R 14-mei-19 16. Subsidieplafonds 2020 Weth. Hofman zegt toe nog te laten kijken naar de 
klantvriendelijkheid van de website waarop subsidies 
aangevraagd kunnen worden. (T19-77)

Hofman
1-apr-19

Afgedaan. De website is aangepast voor dat de jaarlijkse subsidies aangevraagd 
konden worden (eind maart). De klantvriendelijkheid is verbeterd.

T19-78 R 14-mei-19 16. Subsidieplafonds 2020 Weth. Hofman zegt toe schriftelijk aan te geven 
hoeveel subsidie aanvragen er op het gebied van 
dierenwelzijn ingediend zijn. (T19-78)

Hofman
25-jun-19

Afgedaan: Er zijn geen subsidieaanvragen op het gebied van dierenwelzijn 
ingediend.

T19-79 R 14-mei-19 16. Subsidieplafonds 2020 Weth. Hofman zegt toe in sept/okt met een evaluatie 
subsidies naar de raad te komen. (T19-79)

Hofman

5-nov-19

De evaluatie komt voor de begrotingsraad in november naar de 
Raad toe. In juli afstemming met de portefeuillehouder.

T19-80 R 14-mei-19 16. Subsidieplafonds 2020 Portefeuillehouder zegt toe het verzoek om incidentele 
financiering 2019 mee te nemen in de nota 
Dierenwelzijn die vóór de zomer aan de raad wordt 
aangeboden. (T19-80)

Hofman Er heeft geen afstemming plaatsgevonden met de afdeling SD 
over de nota Dierenwelzijn.

T19-81 R 14-mei-19 20. Moties vreemd aan de orde 
van de dag - M19-24 CU, 
Tegengaan oplaten ballonnen

Weth. de Wit zegt toe het onderwerp volksgezondheid 
mee te nemen in het onderzoek. (T19-81)

de Wit

27-mei-19

Afgedaan
Dit wordt meegenomen in de nieuwe APV

T19-82 R 14-mei-19 20. Moties vreemd aan de orde 
van de dag - M19-27 CU, D66, 
Verkiezingsborden

Weth. Hofman zegt te onderzoeken wat de kosten zijn 
van nieuwe verkiezingsborden, dit in relatie met reeds 
gedane uitgaven. En voor de zomer de raad te 
informeren. (T19-82)

Hofman

9-7-2019 -> 30 september 2019
Het onderzoek is opgestart. In september ontvangt u de 
beantwoording.
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T19-95 R 11-jun-19 19. Actualisatie 
huisvestingsverordening

M19-30 VGBK, Actualisatie 
huisvestingsverordening

Motie wordt overgenomen door het college.
Weth. de Wit geeft aan dat de opzet 
onderzoeksopdracht met de corporaties wordt 
besproken en daarna naar de raad komt. De heer de 
Wit zal de raad ook over evt. andere onderzoeken 
informeren. (T19-95)

de Wit

1-dec-19

25/06: In de Raadsvergadering van 11 juni 2019 is de 
Huisvestingsverordening Krimpenerwaard 2019 vastgesteld 
voor een periode van 2 jaar. Hierin zijn enkel kleine praktische 
en juridische wijzigingen opgenomen in vergelijking met de 
vorige verordening. 
Vanaf het najaar wordt gestart met een participatietraject 
waarbij wensen voor veranderingen voor de nieuwe 
verordening 2021 besproken gaan worden. De 
onderzoeksvraag in de motie zal hier ook besproken worden. 
Daarnaast wordt het woonruimteverdeelsysteem op dit moment 
gemonitord: hierbij wordt gekeken naar de zoekduur van 
verschillende doelgroepen woningzoekenden per kern. Hierbij 
wordt ook gekeken waar de actieve woningzoekende nu woont. 
Deze monitoring zal naar verwachting waardevol zijn en input 
geven voor de actualisatie van de verordening. 

Mijn verwachting is dat het onderzoek waar de motie om vraagt 
aan het eind van dit jaar afgerond is en beantwoord kan 
worden. De actualisatie van de verordening zelf neemt 
maximaal 2 jaar in beslag. Dit is afhankelijk van het aantal 
thema’s dat ingebracht wordt ter bespreking. 

T19-96 R 11-jun-19 22. Investeringskrediet MFA 
Vogelweide

Weth. Boere zegt de raad de schets van de bouw toe 
zodra deze beschikbaar is. (T19-96)

Boere
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